《寒假英语作文范文两篇(带中文)》

寒假英语作文1:海南旅游

During the winter vacation, I had the opportunity to go on a trip to Hainan with my family. Hainan is famous for its beautiful beaches and warm weather, which made it a perfect choice for our winter escape.

We flew there and were greeted by the bright sunshine and gentle sea breeze as soon as we arrived. We stayed in a cozy hotel near the seashore, where we could hear the waves crashing against the shore every night.

Every day, we enjoyed walking along the sandy beach, playing volleyball, and swimming in the clear blue sea. We also visited some local attractions, tasted delicious seafood, and tried our hand at surfing.

This trip was not only relaxing but also educational. I learned a lot about Hainan's culture and history. It was truly an unforgettable experience.

寒假期间,我有机会和家人一起去海南旅行。海南以其美丽的海滩和温暖的气候而闻名,成为我们冬季出游的完美选择。

我们乘飞机前往,一到<mark>那里就沐浴在</mark>明媚的阳光和轻柔的海风中。我们住在海边附近的一家舒适酒店里,每晚都能听到海浪拍打着海岸的声音。

每天,我们都喜欢在沙滩上散步,打排球,并在清澈蔚蓝的大海中游泳。我们还参观 了一些当地景点,品尝了美味的海鲜,并尝试了一下冲浪。

这次旅行不仅令人放松,而且很有教育意义。我了解了海南的文化和历史。这真是一次难忘的经历。

寒假英语作文2:杭州旅行

This winter vacation, I embarked on an exciting journey to the picturesque city of Hangzhou. I was captivated by the serene beauty of the West Lake and the historic charm of the Lingyin Temple. I also indulged in the local cuisine and enjoyed a peaceful boat ride.

The trip was a perfect blend of natural scenery and cultural immersion, leaving me with cherished memories and a greater appreciation for China 's rich heritage.

这个寒假,我踏上了一段令人兴奋的旅程,前往风景如画的杭州城。我被西湖的宁静美丽和灵隐寺的历史魅力所吸引。我还品尝了当地的美食,并享受了一次宁静的乘船游河。

这次旅行是自然风光与文化薰陶的完美融合,给我留下了珍贵的回忆,并让我更加欣赏中国丰富的文化遗产。

